

Haines Family, 興氏學校的家庭們

I'm so excited for the beginning of the new school year and I hope that your summer was relaxing. The opportunity to refuel over the summer is a necessary component of the important work that you do for the students at Haines School. It is EXCITING to begin a great school year filled with hope, vision, and excitement. As we begin this SUPER year of re-visioning, I wish everyone the greatest success as we welcome our students.

我對新學年的開始感到非常興奮，我希望你們的暑假過得很輕鬆，暑假是加油的機會，身為興氏學校學生所做的重要工作是必要組成部分，要有一個充滿希望的開始，前景和興奮的學年，這是令人興奮的。當我們開始這個超級年份時，我祝願**每個人都取得最大的成功，我們歡迎我們的學生。**

This year's theme will be SUPERHEROES. We all know that with great power comes great responsibilities.

今年的主題將是超級英雄，我們都知道，強大的力量帶來了巨大的責任。

I wanted to welcome our newest members to the family again- 我歡迎我們的新成員加入興氏學校家庭

Ms. Rachel Mann- Resident Principal 見習校長

Ms. Carol Cairns- Art Teacher 美術老師; Ms. Jessica Chin- LBS1 teacher 特殊教育老師

Mr. Daniel Naliwajko – 5th-grade teacher 5年級老師; Mr. Steve Tan- part-time teacher- MTSS 兼職老師

Parents, we have accomplished many things over the past years but we still need to focus on teaching and learning so that our students are ready for high school, college and beyond. While maintaining the implementation of the initiatives already in place, this year we will focus on Personalized Learning, Responsive Classroom, and exploring additional Fine Arts programs at Haines.

家長們，我們在過去幾年裡已經完成了許多事情，但我們仍然需要專注於教學和學習，以便我們的學生升上中學，大學及其他人做好準備，在保持已實施計劃的同時，今年我們將重點關注個性化學習，響應式課堂，以及在興氏學校探索其他美術課程。

Parents, your children need your WISDOM and your CARE. I look forward to a year filled with WOW stories of great success and BOOMING learning.

家長們，你的孩子需要你的智慧和你的關懷，我期待著一年充滿燦爛的成功和蓬勃發展的故事。

Catherine Amy Moy Davis (camoy@cps.edu)

Principal